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Beste leden van GSV’28, 
 
Ruim 10 jaar voorzitterschap bij GSV’28 zit erop. Ik sta hier met een dubbel gevoel: aan 
de ene kant voldaan en blij dat de klus er opzit en aan de andere kant het besef dat je 
niet meer aan de kar kan trekken en kan meebepalen. 
 
Als ik even terugkijk naar december 2007 toen Jean en Huub Swelsen bij ons aanbelde 
om mij te vragen als opvolger van Jean was dat geen gemakkelijke vraag. Waarom ik? 
Was er niemand anders? Wat had ik te winnen? Jean Nijsten, de Berlusconi van Limburg 
opvolgen? Hij had onze vereniging van de kelder naar de top van het amateurvoetbal 
gebracht. Jean was GSV’28. De buitenwacht zag GSV’28 al uiteenvallen en op korte 
termijn zou de vereniging niet niet meer bestaan. 
 
Ook bij mij leefde de gedachte om het hoge niveau los te laten en in een lagere klasse te 
gaan voetballen. Gelukkig kwam ik mede door andere bestuursleden tot het inzicht dat 
dat de weg naar het einde zou zijn. Wil je overleven dan zal je ambitie moeten hebben, 
zeker in het amateurvoetbal.    
 
En ambitie hebben wij met zijn allen getoond:  
Enkele zaken die wij samen hebben gerealiseerd: 

• In 2009 opnieuw gestart met vrouwenvoetbal: 2 elftallen en 30+ 7-tal 
• 3 vrouwen in het bestuur 
• Sinds 2014 een kunstgrasveld en opgepimpte accommodatie. 
• Diverse kampioenschappen 
• De leukste club van Limburg 
• Voortrekkersrol in het sociale leven van jong en oud van Genhout: jaarlijks lunch 

en kienen, en samenwerking met school en Stichting Genhout Samen 
 
Waar denken we nog aan:  

• Ambitie om met het 1e elftal terug te keren naar de 1e klasse 
• Nieuwe kleedlokalen 
• Een goede samenwerking met de ons omliggende verenigingen om een goede 

jeugdafdeling in stand te kunnen houden 
 
Al deze zaken hebben wij samen, bestuur, leden en vrijwilligers, kunnen realiseren.  
 
Ook ben ik bijzonder blij dat de samenwerking met alle trainers in de afgelopen 10 jaar 
goed is verlopen. Wij hebben als vereniging geen enkel contract voortijdig beëindigd en 
zijn altijd met een warm gevoel voor GSV’28 uit elkaar gegaan. 



In alles hebben wij laten zien dat wij samen GSV’28 zijn en dat moet ook zo blijven. Ik 
ben bijzonder trots dat ik ruim 10 jaar voorzitter heb mogen zijn van deze bijzonder en 
prachtige vereniging.   
 
Ik wil alle bestuursleden, waarmee ik de afgelopen 10 jaar heb samengewerkt van harte 
bedanken voor hun inzet en manier van werken.   
 
Wij hebben met zijn allen, tijdens het 90-jarig bestaansfeest, laten zien waar we toe in 
staat zijn. De kas spekken en een geweldig feest organiseren voor jong en oud. Als wij dit 
samen blijven doen is het halen van ons 100 jarig bestaan een kleinigheid. Dank jullie 
wel allemaal. 
 
Als laatste wil ik Stan bedanken voor het aanvaarden van deze geweldige uitdaging en 
heel veel succes wensen.   
 
GSV’28, dankjewel! 
 
Jos Nijsten 
Oud-voorzitter GSV’28 


